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 בס"ד 

 28פרוטוקול מס 

  ישיבת ועד מקומי חשמונאים

 21.6.2020תאריך הישיבה:  

 

 דוד רוטר, ,שלומית  פורמנסקי ,משה ישרוף פנינית אברך חברוני, אהרן צוקר,: נוכחים

 ציונה שרוני הצטרפה בתחילה אך התנתקה בגלל בעיות טכניות. .יעיש אילן, בנג'י אקמן               

 מבנה התרבות הקטן )רב תכליתי( כדי לשמור על מרחק לפי ההנחיותב התקיימה הישיבה -

 

 סדר היום:

 אישור פרוטוקול קודם. 1

לאחר אישור הרוב יועלו  .ים קודמים מאז אפריל יועברו לחברי הועד במיילפרוטוקול א.

 לאפליקציית ארץ.

לו הצלחה רבה ודה למיכאל פורר על תקופתו בתפקיד מנהל היישוב ומאחל הועד מ ב.

 בהמשך, בריאות ושלום.

 

 יו"ר  עדכוני. 2

  בנוגע לסיום העסקתו של מנהל היישוב מר מיכאל פורר. א.

 הציעה לאשר כדלהלן: –מורשי חתימה  ב.

 הסרה של מיכאל מכל זכויות חתימה, מסמכים + בנק + מס"ב. .1 

 זכות חתימה נוסף. דוד כבעל-בחתימות בבנק להוסיף במקומו את מר אייל בן .2 

 בחתימות מס"ב + מסמכים יש להוסיף את מר אהרן צוקר כבעל זכות חתימה נוסף. .3 

 ההצעה אושרה פה אחד. 

 הועבר לפרוטוקול ישיבה סגורה. :נושא כוח אדם ג.

ש"ח מיצחק יעקב במועצה.  15,000מועדון גיל הזהב מבקש לחזור לפעילות. קיבלו מענק של  ד.

עילות עד סוף שנה. יאושר לאחר שפנינית ואילן יאשרו שהסכום הנ"ל מבקשים להמשיך פ

 מכסה את כל עלות התוכנית עד סוף השנה.

מבקשים שכל פנייה של שירות לתושב וליישוב יועברו דרך המוקד ולא ישירות  – 106מוקד  ה.

 אל הפקחים בשטח.

עבור כל תושב היישוב מציעה כי תהיה נוסח אחיד של מודעות אבל אשר המזכירות תכין  .ו

 שנפטר חלילה או תושב יישוב אשר יושב שבעה, לא עלינו.

מבקשת לבדוק שכל ההחזרים והתשלומים עבור החוגים בוצעו כראוי לאור מצב הקורונה.  .ז

 הועבר לטיפול של אילן יעיש.

 ר לפרוטוקול ישיבה סגורה.בנושא כוח אדם: הוע ח.

לתקן  2018חברי הועד העירו הערות למסמך המכרז הקודם משנת  –מכרז למנהל יישוב  ט.

 ולהוסיף מהניסיון שצברנו.



1 

 

פנינית תיפגש מחר בעז"ה עם ורדית, המלווה היישובית מטעם המועצה, ועם הרב ינון יו"ר 

 רועד גני מודיעין ולאחר מכן תעדכן את חברי הועד על הצעדים הבאים המוצעים לאיתו

 מנהל חדש ליישוב.

 

 דיון עומק .4

 התנהל דיון עומק בנושא ארנונת המועצה ותקציב היישוב.

פנינית, אהרן, אייל ואילן עדכנו בתוכן הפגישה שהתקיימה במועצה ביום חמישי שעבר עם  א.

גזבר המועצה מר ישראל מלאכי, עוזר ראש המועצה מר אחיה פרנסיס וראש מטה ראש 

 המועצה מר קובי ממו.

יש להסדיר את תשלומי הארנונה למועצה ישירות  1.7.2020 -לתושבים כי מהוחלט להבהיר  ב.

 מול המועצה, כל אחד לפי ההסדר שנוח לו.

גביית מיסי היישוב, תשלומי המים ואגרת השמירה תמשיך להיגבות על ידי מזכירות  ג.

 היישוב.

תקציב  הועד ימשיך לפעול אל מול המועצה למזער את הפגיעה הכלכלית ובמקביל תבנה ד.

 מעודכן אשר מתחשב בסך הקיצוצים הצפויים.

 צא מכתב מסודר המסביר את המצב לתושבים, בהקדם.י ה.

 

 

 אה תקבע במייל בין חברי הועדישיבת וועד הבמועד 

 

  אהרן צוקררשם: 

 

  




